
Referat	fra	styremøtet	27.	oktober	2021	hos	Atle.		

	

Tilstede:	Atle,	Ernst	Arne,	Pål,	Roar,	Øyvind	og	Lena.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Fiber	 Er	på	full	fart,	og	i	rute.		 	
Snuplass	i	enden	av	
Barken.		

Vi	har	snakket	med	Holmestrand	kommune,	Bruserud	
utfører	arbeidet	og	kommunen	betaler	for	utbedring	
av	arbeidet	med	å	lede	vannet	bort.	Atle	har	snakket	
med	Bruserud	om	dette.		

Roar/Atle	

Veilys	 Vi	sjekker	opp	litt	mer	om	priser	og	tilbud.	Vi	må	lage	
en	plan	før	det	blir	snø	og	is.	Det	blir	ca	10	lamper	fra	
Ankerbakken	til	Bryggeveien.		

Ernst	
Arne/Lena	

Kvisting	langs	veien	 Vi	ble	enige	om	å	utsette	dette	til	våren	2022.	Dersom	
fliskutteren	kommer	til	utlån	prøver	vi	å	få	til	en	
dugnad.		

Camilla,	Lena	

Kantklipperen	 Ligger	hos	Atle	i	vinter	klar	til	bruk	til	våren.		 Atle	
Merking	av	veien	i	
svingen	ved	Bekkelien	

Ernst	Arne	tar	med	utstyr	til	å	merke	opp	veien	i	
svingen	slik	at	det	ikke	blir	så	smalt	å	kjøre	forbi.		

Ernst	Arne	

Skøytebrygga	–	
asfaltering	og	utbedring	
av	området	

Ernst	Arne	og	Camilla	avtaler	med	Re	maskin,	
Bruserud	og	Mindre.	Evt	kan	vi	høre	med	Re	maskin	
om	de	også	kan	gjøre	jobben.		

Camilla	og	
Ernst	Arne	

Lørdag	30.	oktober	kl	
1000-1600	

Pål	legger	det	ut	på	facebooksiden	og	informerer	om	
at	det	kan	bli	brunt	vann	denne	dagen.		

Pål	

Hjertestarter	 Solbakken	hytteeierforening	har	ikke	svart	på	
henvendelsen	om	å	være	med	å	spleise.	Vi	prøver	å	
starte	en	spleis.		

Camilla	

Møteplan	 Tirsdag	30.	november	kl	1900	hos	Ernst	Arne	
Onsdag	12.	januar	kl	1900	hos	Ernst	Arne	
Onsdag	16.	februar	kl	1900	hos	Camilla		
Onsdag	30.	mars	kl	1900	hos	Lena	
Onsdag	4.	mai	kl	1900	hos	Atle	
	

	

Neste	møte	 Tirsdag	30.	november	hos	Ernst	Arne	kl	1900	 	
	

Ref.	Lena	


